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BRM.0012.4.11.2025       

 

 

Protokół nr 7/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

w dniu 21 stycznia 2025 r. 

                                                      

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.04 do godz. 17.06.                                                                            

                 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Kawa - przewodniczący Komisji. 

 

W chwili stwierdzania prawomocności posiedzenia obecnych było 7 członków Komisji 

(radni: Marek Kawa, Dariusz Chwist, Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, 

Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel).  

 

Listę członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji załącza się do 

protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 6/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia  

w dniu 19 listopada 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Opola 2027 (druk nr 208). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu Miasta Opola i zagospodarowania tych odpadów w zamian 

za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 209). 

4. Przyjęcie sprawozdania z pierwszego roku działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Opola IX kadencji. 

5. Rozpatrzenie wyników kontroli BRM.0011.2.2024: Zasady i zakres funkcjonowania 

Miejskiego Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Opolu w latach 2021-2023. 

6. Sprawy różne. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Marek 

Kawa, Dariusz Chwist, Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław 

Pospieszyński i Tomasz Wróbel) przyjęła bez uwag protokół nr 6/2024 Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 19 listopada 2025 r. 
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Do 2. punktu porządku posiedzenia: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Opola 2027 (druk nr 208) omówiła Małgorzata Gwoździowska 

naczelniczka Biura Nadzoru Odpadów Komunalnych. 

 

Pytanie do powyższego zadał radny Marek Kawa, a odpowiedzi udzieliła Małgorzata 

Gwoździowska naczelniczka Biura Nadzoru Odpadów Komunalnych. 

  

W dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 21 stycznia 2025 r.  

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Opola 2027 (druk nr 208) 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel). 

 

 

Do 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Miasta Opola i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (druk nr 209) dokonała Małgorzata Gwoździowska naczelniczka Biura 

Nadzoru Odpadów Komunalnych. 

 

Pytań nie zadano, a dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia                                                                                                                                

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola                                                                                

z dnia 21 stycznia 2025 r.  

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości z terenu Miasta Opola i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi (druk nr 209) 

 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel). 

 

Do 4. punktu porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Komisji radny Marek Kawa przedstawił obecnym Sprawozdanie  

z pierwszego roku działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola IX kadencji. 

 

Radni nie zgłosili uwag do sprawozdania. 

 

Przystąpiono do głosowania, w wyniku którego sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie  

w obecności 7 radnych. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz 

Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist, i Tomasz Wróbel. 

 

 

Do 5. punktu porządku posiedzenia: 

 

 Przewodniczy Komisji poprosił o omówienie kontroli: BRM.0011.2.2024 Zasady i zakres 

funkcjonowania Miejskiego Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Opolu w latach 2021-2023 

radnego Tobiasza Gajdę – przewodniczącego zespołu kontrolnego. Radny przedstawił 

powstały w wyniku kontroli protokół oraz wydane rekomendacje. 

 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedział się radny Marek Kawa, radny Tobiasz 

Gajda przewodniczący zespołu kontrolnego oraz Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta Opola. 

Radni przystąpili do zaopiniowania zaproponowanych zaleceń: 

1. Budowa schroniska dla bezdomnych zwierząt w nowej lokalizacji. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

2. Remont dotychczasowego budynku ambulatorium dla zwierząt – odmalowanie 

pomieszczeń zmywalną farbą, zakup nowego stołu zabiegowego oraz lampy, 

zagospodarowanie jednego z pomieszczeń na pomieszczenie socjalne lekarzy 

weterynarii. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

3. Przygotowanie pomieszczenia na obserwatorium pozabiegowe – adaptacja jednego  

z domków dla zwierząt w obecnej lokalizacji schroniska na potrzeby obserwatorium, 

montaż ogrzewania oraz zakup klatek ze stali nierdzewnej o różnej wielkości dla 

zwierząt. 
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Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

 

4. Zwiększenie zatrudnienia, w celu zapewnienia całodobowej opieki nad zwierzętami  

(w szczególności nad zwierzętami po przebytych zabiegach). 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

5. Remont pomieszczeń izolatorium oraz kociarni – odmalowanie pomieszczeń zmywalną 

farbą oraz doposażenie pomieszczeń w dodatkowe meble. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

6. Wyposażenie w ogrzewanie wszystkich domków dla zwierząt. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 
 

7. Segregacja karmy dla zwierząt przekazanej schronisku podczas powodzi. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

 

8. Uporządkowanie chłodni do przechowywania żywności świeżej oraz zwiększenie 

proporcji karmy suchej oraz mokrej w codziennej diecie zwierząt. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

 

9. Remont zaplecza socjalnego dla pracowników. Zapewnienie komfortowych warunków 

dla pracowników i wolontariuszy pracujących w schronisku. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 
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10. Powiększenie przestrzeni kociarni. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

11. Zakup samochodu do transportu zwierząt. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

 

12. Digitalizację procesu adopcji, ewidencji oraz prowadzenie dokumentacji medycznej 

zwierząt w schronisku. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 
 

13. Utworzenie oficjalnych kanałów komunikacji w Internecie dla schroniska dla zwierząt 

– strona www, portale społecznościowe. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 
 

14. Urealnienie stawek za usługę hotelową dla odłowionych zwierząt. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, Izabela 

Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz Chwist,  

i Tomasz Wróbel. 

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej  

z dnia 21 stycznia 2025 roku 

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta w zakresie: 

„Zasady i zakres funkcjonowania Miejskiego Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt  

w Opolu w latach 2021-2023”. 
 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli oraz ustaleniami zespołu kontrolnego i  nie 

wnosi uwag do przedłożonego materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 2 Statutu Miasta Opola następujących zaleceń pokontrolnych, w których 

rekomenduje się: 

1. Budowę schroniska dla bezdomnych zwierząt w nowej lokalizacji. 
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2. Remont dotychczasowego budynku ambulatorium dla zwierząt – odmalowanie 

pomieszczeń zmywalną farbą, zakup nowego stołu zabiegowego oraz lampy, 

zagospodarowanie jednego z pomieszczeń na pomieszczenie socjalne lekarzy 

weterynarii. 

3. Przygotowanie pomieszczenia na obserwatorium pozabiegowe – adaptacja jednego  

z domków dla zwierząt w obecnej lokalizacji schroniska na potrzeby obserwatorium, 

montaż ogrzewania oraz zakup klatek ze stali nierdzewnej o różnej wielkości dla 

zwierząt. 

4. Zwiększenie zatrudnienia, w celu zapewnienia całodobowej opieki nad zwierzętami  

(w szczególności nad zwierzętami po przebytych zabiegach). 

5. Remont pomieszczeń izolatorium oraz kociarni – odmalowanie pomieszczeń zmywalną 

farbą oraz doposażenie pomieszczeń w dodatkowe meble. 

6. Wyposażenie w ogrzewanie wszystkich domków dla zwierząt. 

7. Segregację karmy dla zwierząt przekazanej schronisku podczas powodzi. 

8. Uporządkowanie chłodni do przechowywania żywności świeżej oraz zwiększenie 

proporcji karmy suchej oraz mokrej w codziennej diecie zwierząt. 

9. Remont zaplecza socjalnego dla pracowników. Zapewnienie komfortowych warunków 

dla pracowników i wolontariuszy pracujących w schronisku. 

10. Powiększenie przestrzeni kociarni. 

11. Zakup samochodu do transportu zwierząt. 

12. Digitalizację procesu adopcji, ewidencji oraz prowadzenie dokumentacji medycznej 

zwierząt w schronisku. 

13. Utworzenie oficjalnych kanałów komunikacji w Internecie dla schroniska dla zwierząt 

– strona www, portale społecznościowe. 

14. Urealnienie stawek za usługę hotelową dla odłowionych zwierząt. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował członkom zespołu kontrolnego za zaangażowanie  

i rzetelne przeprowadzenie kontroli, której efektem jest wydanie czternastu bardzo 

precyzyjnych rekomendacji. 

 

Do 4. punktu porządku posiedzenia: 

 
W puncie sprawy różne nikt się nie wypowiedział. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

         

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                   Radny Marek Kawa 


